
 
 
Motion till styrelsen  
 
 
Rubrik. Garagemålning. 
 
 
Sammanfattning.  
jag anser att stora beslut som ommålning av garage ska tas upp på en stämma/årsmöte med röstning  
 
Bedömning 
Jag anser att ni i styrelsen ska ta upp detta som en punkt på årsmötet, och inte ta dessa stora beslut 
själva. Jag köper till fulla att ni tar fram ett antal färger under ett styrelsemöte och presenterar dem 
på ett årsmöte för röstning. Där befintliga färger av garagen idag ska finnas med.  mindre beslut görs 
av styrelsen men större görs på årsmötet på stämman.  
 
 
Yrkande  
Jag anser att det är upp till stämman/årsmötet att ta beslut om ommålning av garagen och av vilken 
färg det kommer att bli genom en röstning.  
 
Jag skulle också vilja se en kalkyl vad kostar det att måla om garagen och har vi råd med det idag? 
Finns det boende som är beredda på att hjälpa till och vad skulle det kosta om vi inte kan måla om 
alla garage själva.  
 
 
Förbättring  
Innan man skickar in om ett bygglov för 8000kr så kontrollerar man med boende om vilken färg det 
kommer bli.  Risken finns nu att vi kommer behöva söka om ytterligare ett bygglov för 8000kr.  
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